



Date: February 4, 2018

Mr Saif Sayah Al Mansouri
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange (ADX)
Abu Dhabi, UAE

Greetings,

Subject: Notification

In accordance with Article (35) of the Chairman of the Board of Directors of Emirates Securities and Commodities Authority's Resolution No. (7 R.M) of 2016 concerning the Standards of Institutional Discipline and Governance of Public Shareholding Companies, we hereby notify the Abu Dhabi Securities Exchange that Abu Dhabi Commercial Bank PJSC has received in- principle approval from the Financial Services Regulatory Authority ("Authority") to establish wholly owned subsidiary in the Abu Dhabi Global Markets (ADGM) to hold a prudential Category 3C license.

The mentioned approval is subject to certain conditions specified by the Authority.

Regards,

Nabil Juma
Head of Strategic Relations

Abu Dhabi Commercial Bank PJSC
Head Office

التاريخ: 4 فبراير 2018

السيد/ سيف صياح المنصوري
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: إشعار

وفقاً لأحكام المادة (35) من قرار رئيس مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (7/ر) لسنة 2016 بشأن معايير الانضباط المؤسسي وحوكمة الشركات المساهمة العامة، نود إحاطة سوق أبوظبي للأوراق المالية بأن بنك أبوظبي التجاري ش.م.ع قد حصل على موافقة من حيث المبدأ من سلطة تنظيم الخدمات المالية ("السلطة") على تأسيس شركة فرعية مملوكة بالكامل للبنك في سوق أبوظبي العالمي بموجب رخصة / من الفئة (3 ج)

علماً بأن الموافقة المذكورة تخضع إلى بعض الشروط المعينة المحددة من قبل السلطة.

مع فائق الشكر والتقدير،

نبيل جمعه
رئيس العلاقات الإستراتيجية

بنك أبوظبي التجاري ش.م.ع
المقر الرئيسي